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Emne: Svar på spørsmål om brannstasjon 

Spørsmål frå Thor Andersen, AP:

o Hvilke firma skal utføre arbeidet med garderober, isolering (tømrerarbeidet)
o Er innredning og isolering inn under en rammeavtale
o Er det avtalt en ferdigstillelses dato med de firmaene som har fått oppdraget

Svar:

Åsane Bygg, som kommunen har rammeavtale med har det meste. Sæterdal Elektro har 
rammeavtale på elektro.  Ein del mindre innkjøp vert tatt over andre avtaler eller i eigen regi. 
Ombygginga av garderobar med skilje rein/skitten sone m.v vert tatt først slik at stasjonen kan takast 
i bruk. Godkjenninga har tatt litt tid, men no er arbeid godt i gang. Eksakt dato for overtaking er ikkje 
fastlagt, målet er å ta stasjonen i bruk i sommar. Isolering av bilhallen kan eventuelt skje etter at 
stasjonen er tatt i bruk, men før frosten kjem. 

Vaksdal kommune  får ein moderne stasjon etter dagen krav til fasilitetar og fysisk arbeidsmiljø for 
brannmannskapa. Det ser me alle veldig fram til.

Med helsing

Åse Elin Myking 
Kommunalsjef


